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PS 59/07 St.medl. 12 (2006-07): Regionale fortinn - regional framtid 
- Uttalelse til inndeling 

Rådmannens forslag til vedtak 
1. Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning premissene i Stortingsmelding 12 om tre 

folkevalgte nivåer. Videre tas til etterretning den gitte oppgaveoverføring fra statlig til 
regionalt nivå. 
 

2. Kommunestyret går inn for å inndele Norge etter regionmodellen som det beste gitte 
alternativ for å delegere oppgaver fra statlig nivå til folkevalgte regioner. 
 

3. Ved valg av regionmodell kan Agder utgjøre en region ut fra hensynet til god funksjonalitet 
for våre innbyggere, men en bør ikke gi opp å vurdere en enda større region (minst Telemark 
i tillegg til Agder).  Dette kan gi balanse i makt og geografi, samtidig som en slik region kan 
få større nasjonal gjennomslagskraft og kunne påta seg større oppgaver. 
  

4. Skulle den nasjonale prosessen føre til behov for større regioner, skal Agder fortsatt inngå i 
samme region. En større region kan både strekke seg østover og vestover og en må være 
åpen for mulige grensejusteringer som følge av at hver regions yttergrenser bør falle 
sammen med naturlige arbeids-, bolig- og serviceregioner.  

 
5. Skulle en forsterket fylkesmodell vedtas, går kommunestyret inn for at Agder blir en region.  
 
6. Det er nødvendig å videreutvikle arbeidsdelingen og styrke samarbeidet mellom storbyen, 

andre byer, kommuner og interkommunale samarbeid om utviklingen i regionen og 
distriktet. I den regionale utviklingen bør de interkommunale samarbeidsorganene og byene 
trekkes inn og få en spesiell rolle. I Agder gjelder dette særlig Kristiansand og Arendal. 
Samarbeidet mellom regionen og kommunene må særlig ivaretas i et partnerskap for 
regional planlegging og utvikling. 

 
7. De framtidige regioner bør organiseres som en valgkrets, og det bør være en fylkesmann i 

hver region. 

Saksprotokoll i Formannskap - 15.05.2007  

Behandling 
Jan Dukene (TTL) fremmet følgende forslag til alternativt pkt. 3: 
Ved valg av regionmodell bør Agder utgjøre en region utfra at Agder vil fremstå som en 
slagkraftig landsdel med felles identitet og god funksjonalitet for våre innbyggere. 
 
Votering: 
Dukenes forslag:   1 stemme 
Rådmannens innstilling:  6 stemmer og er tilrådd 

Innstilling 
1. Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning premissene i Stortingsmelding 12 om tre 

folkevalgte nivåer. Videre tas til etterretning den gitte oppgaveoverføring fra statlig til 
regionalt nivå. 



 
2. Kommunestyret går inn for å inndele Norge etter regionmodellen som det beste gitte 

alternativ for å delegere oppgaver fra statlig nivå til folkevalgte regioner. 
 

3. Ved valg av regionmodell kan Agder utgjøre en region ut fra hensynet til god funksjonalitet 
for våre innbyggere, men en bør ikke gi opp å vurdere en enda større region (minst Telemark 
i tillegg til Agder).  Dette kan gi balanse i makt og geografi, samtidig som en slik region kan 
få større nasjonal gjennomslagskraft og kunne påta seg større oppgaver. 
  

4. Skulle den nasjonale prosessen føre til behov for større regioner, skal Agder fortsatt inngå i 
samme region. En større region kan både strekke seg østover og vestover og en må være 
åpen for mulige grensejusteringer som følge av at hver regions yttergrenser bør falle 
sammen med naturlige arbeids-, bolig- og serviceregioner.  

 
5. Skulle en forsterket fylkesmodell vedtas, går kommunestyret inn for at Agder blir en region.  
 
6. Det er nødvendig å videreutvikle arbeidsdelingen og styrke samarbeidet mellom storbyen, 

andre byer, kommuner og interkommunale samarbeid om utviklingen i regionen og 
distriktet. I den regionale utviklingen bør de interkommunale samarbeidsorganene og byene 
trekkes inn og få en spesiell rolle. I Agder gjelder dette særlig Kristiansand og Arendal. 
Samarbeidet mellom regionen og kommunene må særlig ivaretas i et partnerskap for 
regional planlegging og utvikling. 

 
7. De framtidige regioner bør organiseres som en valgkrets, og det bør være en fylkesmann i 

hver region. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Jan Dukene (TTL) fremmet følgende forslag til alternativt pkt. 3: 
Ved valg av regionmodell bør Agder utgjøre en region utfra at Agder vil fremstå som en 
slagkraftig landsdel med felles identitet og god funksjonalitet for våre innbyggere. 
 
Geir Løvdak (AP) fremmet følgende forslag til alternativt pkt. 3: 
Aust-Agder bør tilstrebe å bli ”region” sammen med Telemark, Vestfold og Buskerud. 
 
Votering: 
Punktene 1,2,4,5,6,7 enstemmig vedtatt 
 
Punkt 3: 
-Løvdals forslag   2 stemmer 
-Dukenes forslag   6 stemmer 
-Formannskapets innstilling  16 stemmer og er vedtatt 

Vedtak 
1. Tvedestrand kommunestyre tar til etterretning premissene i Stortingsmelding 12 om tre 

folkevalgte nivåer. Videre tas til etterretning den gitte oppgaveoverføring fra statlig til 
regionalt nivå. 

 



2. Kommunestyret går inn for å inndele Norge etter regionmodellen som det beste gitte 
alternativ for å delegere oppgaver fra statlig nivå til folkevalgte regioner. 

 
3. Ved valg av regionmodell kan Agder utgjøre en region ut fra hensynet til god 

funksjonalitet for våre innbyggere, men en bør ikke gi opp å vurdere en enda større 
region (minst Telemark i tillegg til Agder).  Dette kan gi balanse i makt og geografi, 
samtidig som en slik region kan få større nasjonal gjennomslagskraft og kunne påta seg 
større oppgaver. 

 
4. Skulle den nasjonale prosessen føre til behov for større regioner, skal Agder fortsatt 

inngå i samme region. En større region kan både strekke seg østover og vestover og en 
må være åpen for mulige grensejusteringer som følge av at hver regions yttergrenser bør 
falle sammen med naturlige arbeids-, bolig- og serviceregioner. 

 
5. Skulle en forsterket fylkesmodell vedtas, går kommunestyret inn for at Agder blir en 

region.  
 

6. Det er nødvendig å videreutvikle arbeidsdelingen og styrke samarbeidet mellom 
storbyen, andre byer, kommuner og interkommunale samarbeid om utviklingen i 
regionen og distriktet. I den regionale utviklingen bør de interkommunale 
samarbeidsorganene og byene trekkes inn og få en spesiell rolle. I Agder gjelder dette 
særlig Kristiansand og Arendal. Samarbeidet mellom regionen og kommunene må særlig 
ivaretas i et partnerskap for regional planlegging og utvikling. 

 
7. De framtidige regioner bør organiseres som en valgkrets, og det bør være en fylkesmann 

i hver region. 
 
 

PS 60/07 Søknad om skjenkebevilling ved Lyngør Handelshus - 
Pers Brygge og "Hos Kari og meg" 

Rådmannens forslag til vedtak 
Lyngør Handelshus A/S på Lyngør ved daglig leder Kari K. Laurendz gis med hjemmel i 
alkohollovens bestemmelser skjenkebevilling på følgende vilkår: 
1. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 22 volumprosent utendørs på Pers Brygge fra kl. 

12.00-23.00 mandag til og med lørdag og 13.00-23.00 søndager. 
2. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 60 volumprosent på overnattingsstedet ”Hos Kari 

og meg” innendørs fra kl. 10.00-02.00.  og ute på verandaen fra kl. 10.00-23.00.  
3. Skjenkebevillingen gjelder for perioden 23.05.07.-31.03.08. 
4. Bevillingen forutsetter at styrer Kari K. Laurendz og stedfortreder Ronni Laurendz innehar 

godkjent kunnskapsprøve om alkoholloven og at det i uttalelsen fra skattemyndighetene ikke 
fremkommer forhold som tilsier at bevillingen ikke bør gis. 

5. Bevillingen forutsetter at det føres internkontroll med viksomheten. 
6. Skjenkebevillingen forutsetter godkjent serveringsbevilling. 

Saksprotokoll i Komitè for omsorg - 15.05.2007  

Behandling 
Lyngør Handelshus A/S på Lyngør ved daglig leder Kari K. Laurendz gis med hjemmel i 
alkohollovens bestemmelser skjenkebevilling på følgende vilkår: 



1. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 22 volumprosent utendørs på Pers Brygge fra 
kl. 12.00-23.00 mandag til og med lørdag og 13.00-23.00 søndager. 
 
Vedtatt mot 1 stemme 
 

2. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 60 volumprosent på overnattingsstedet ”Hos 
Kari og meg” innendørs fra kl. 10.00-02.00.  og ute på verandaen fra kl. 10.00-23.00. 
 
Vedtatt mot 3 stemmer 
 

3. Skjenkebevillingen gjelder for perioden 23.05.07.-31.03.08. 
4. Bevillingen forutsetter at styrer Kari K. Laurendz og stedfortreder Ronnie Laurendz 

innehar godkjent kunnskapsprøve om alkoholloven og at det i uttalelsen fra 
skattemyndighetene ikke fremkommer forhold som tilsier at bevillingen ikke bør gis. 

5. Bevillingen forutsetter at det føres internkontroll med virksomheten. 
6. Skjenkebevillingen forutsetter godkjent serveringsbevilling. 
Pkt. 3, 4, 5 og 6 enstemmig vedtatt. 

 

Innstilling 
Lyngør Handelshus A/S på Lyngør ved daglig leder Kari K. Laurendz gis med hjemmel i 
alkohollovens bestemmelser skjenkebevilling på følgende vilkår: 

1. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 22 volumprosent utendørs på Pers Brygge fra 
kl. 12.00-23.00 mandag til og med lørdag og 13.00-23.00 søndager. 

2. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 60 volumprosent på overnattingsstedet ”Hos 
Kari og meg” innendørs fra kl. 10.00-02.00.  og ute på verandaen fra kl. 10.00-23.00. 

3. Skjenkebevillingen gjelder for perioden 23.05.07.-31.03.08. 
4. Bevillingen forutsetter at styrer Kari K. Laurendz og stedfortreder Ronnie Laurendz 

innehar godkjent kunnskapsprøve om alkoholloven og at det i uttalelsen fra 
skattemyndighetene ikke fremkommer forhold som tilsier at bevillingen ikke bør gis. 

5. Bevillingen forutsetter at det føres internkontroll med virksomheten. 
6. Skjenkebevillingen forutsetter godkjent serveringsbevilling. 

 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Voteringer: 
-Punkt 1 vedtatt med 23 mot 1 stemme 
-Punkt 2 vedtatt med 17 mot 7 stemmer 
-Punktene 3-6 enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Lyngør Handelshus A/S på Lyngør ved daglig leder Kari K. Laurendz gis med hjemmel i 
alkohollovens bestemmelser skjenkebevilling på følgende vilkår: 

1. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 22 volumprosent utendørs på Pers Brygge 
fra kl. 12.00-23.00 mandag til og med lørdag og 13.00-23.00 søndager. 

2. Skjenking av alkoholholdig drikke inntil 60 volumprosent på overnattingsstedet 
”Hos Kari og meg” innendørs fra kl. 10.00-02.00.  og ute på verandaen fra kl. 10.00-
23.00. 



3. Skjenkebevillingen gjelder for perioden 23.05.07.-31.03.08. 
4. Bevillingen forutsetter at styrer Kari K. Laurendz og stedfortreder Ronnie Laurendz 

innehar godkjent kunnskapsprøve om alkoholloven og at det i uttalelsen fra 
skattemyndighetene ikke fremkommer forhold som tilsier at bevillingen ikke bør gis. 

5. Bevillingen forutsetter at det føres internkontroll med virksomheten. 
6. Skjenkebevillingen forutsetter godkjent serveringsbevilling. 

 
 

PS 61/07 Kulturmidler 2007 - kultur-og fritidsforeninger for voksne 

Rådmannens forslag til vedtak 
1. Tvedestrand kommunestyre fordeler kr 10.000 til kultur- og fritidsorganisasjoner for voksne 

iht. det som er skissert i saksframstillingen, jfr tabell.  
 
Søker Medlemstall Medlems-

kontingent 
Innvilga 
sum 
2005 

Innvilga 
sum 
2006 

Foreslått 
sum 
2007 

Bankkonto 

Stiftelsen Kanonjolla af 
 6. juli 1812, Dag Eide, 
Sagesund, 4900 
Tvedestrand  

Rundt 140 
personer rodde 
jolla i 2006. 

 
 
     - 

3000 2500 2500 7314..05.16055 

Aust-Agder 
Blindeforbund, Boks 322, 
4803 Arendal 

9  1000 500 500 1644.11.17608 

Holt Folkeakademi, c/o 
Bokbyen ved Skagerrak, 
Boks 101, 4902 
Tvedestrand 

Styre identisk 
med Bokbyen 
ved Skagerrak. 

Betaler 1700 
kr året til 
distriktslaget 

1000 500 500 2826.20.39562 

Norges 
Handikappforbund, Boks 
117, 4902 Tvedestrand 

5 + 45 42 kr lokalt 1000 500 500 0531.12.72731 

Holt Bygdekvinnelag, 
Marit Lilleholt, 4900 
Tvedestrand 

39 350 kr 2500 1500 1500 2826.20.81534 

Tvedestrand eldresenter, 
Else Bech Orvin, Wrold 
Wroldsensgt, 4900 
Tvedestrand 

20-30 frammøtte 
hver gang 

Gratis 1000 1000 1000 0540.06.39061 

Tvedestrand 
kunstforening, Øyvinn 
Løvaas, Angelstad, 4900 
Tvedestrand 

- hvilende  2000 500 Ikke 
søknad 

2826 0508 158 

Historielaget for Dypvåg, 
Holt og Tvedestrand, Rolf 
Siljedal, 4916 Borøy 

ca 260 100 3500 3000 2500 2826 58 09245 

Dypvågrevyen, kasserer 
Birgitte Agard, Dypvåg, 
4900 Tvedestrand  

ca 20 50 kr   1000  

  
Pengene hentes fra 14701.600.3851. 

Saksprotokoll i Komitè for kultur, miljø og næring - 15.05.2007  

Behandling 
Dag Eide, Arbeiderpartiet bad om vurdering av habilitet, som søker. 
Komiteen vedtok enstemmig å erklære Dag Eide inhabil. 

Innstilling 

Rådmannens forslag til vedtak 
1. Tvedestrand kommunestyre fordeler kr 10.000 til kultur- og fritidsorganisasjoner for voksne 

iht. det som er skissert i saksframstillingen, jfr tabell.  



 
Søker Medlemstall Medlems-

kontingent 
Innvilga 
sum 
2005 

Innvilga 
sum 
2006 

Foreslått 
sum 
2007 

Bankkonto 

Stiftelsen Kanonjolla af 
 6. juli 1812, Dag Eide, 
Sagesund, 4900 
Tvedestrand  

Rundt 140 
personer rodde 
jolla i 2006. 

 
 
     - 

3000 2500 2500 7314..05.16055 

Aust-Agder 
Blindeforbund, Boks 322, 
4803 Arendal 

9  1000 500 500 1644.11.17608 

Holt Folkeakademi, c/o 
Bokbyen ved Skagerrak, 
Boks 101, 4902 
Tvedestrand 

Styre identisk 
med Bokbyen 
ved Skagerrak. 

Betaler 1700 
kr året til 
distriktslaget 

1000 500 500 2826.20.39562 

Norges 
Handikappforbund, Boks 
117, 4902 Tvedestrand 

5 + 45 42 kr lokalt 1000 500 500 0531.12.72731 

Holt Bygdekvinnelag, 
Marit Lilleholt, 4900 
Tvedestrand 

39 350 kr 2500 1500 1500 2826.20.81534 

Tvedestrand eldresenter, 
Else Bech Orvin, Wrold 
Wroldsensgt, 4900 
Tvedestrand 

20-30 frammøtte 
hver gang 

Gratis 1000 1000 1000 0540.06.39061 

Tvedestrand 
kunstforening, Øyvinn 
Løvaas, Angelstad, 4900 
Tvedestrand 

- hvilende  2000 500 Ikke 
søknad 

2826 0508 158 

Historielaget for Dypvåg, 
Holt og Tvedestrand, Rolf 
Siljedal, 4916 Borøy 

ca 260 100 3500 3000 2500 2826 58 09245 

Dypvågrevyen, kasserer 
Birgitte Agard, Dypvåg, 
4900 Tvedestrand  

ca 20 50 kr   1000  

  
Pengene hentes fra 14701.600.3851. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Representantene Dag Eide, Siri K. Bertelsen og Solveig Røvik stilte spørsmål ved egen habilitet 
og fratrådte = 21 voterende 
 
Votering inhabilitet: 
Representantene Eide, Bertelsen og Røvik ble enstemmig erklært inhabile. 
 
Representanten Steinar Thorsen (SV) fremmet følgende alternative forslag: 
-Historielaget for Dypvåg, Holt, Tvedestrand   - 2500 kr 
-Tvedestrand Eldresenter      +1000 kr 
-Dypvågrevyen       +  500 kr 
-Stiftelsen Kanonjolla       +1000 kr 
 
Representanten  Sveinung Lien (TTL) fremmet følgende alternative forslag: 
-Historielaget for Dypvåg, Holt, Tvedestrand   - 2500 kr 
-Norges Hanikapforubind, Tvedestrand    +2500 kr 
 
Representanten  Trygve Tegdan (FRP) fremmet følgende alternative forslag: 
-Historielaget for Dypvåg, Holt, Tvedestrand   - 2500 kr 
-Tvedestrand Eldresenter      +2500 kr 
 
Alternativ votering: 
-Thorsen, Lien eller Tegdans forslag  6 stemmer 



-Komitéens innstiling    15 stemmer og er vedtatt 
 
 
Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre fordeler kr 10.000 til kultur- og fritidsorganisasjoner for voksne iht. 
det som er skissert i saksframstillingen, jfr tabell. 
 
Søker Medlemstall Medlems-

kontingent 
Innvilga 
sum 
2005 

Innvilga 
sum 
2006 

Foreslått 
sum 
2007 

Bankkonto 

Stiftelsen Kanonjolla af 
 6. juli 1812, Dag Eide, 
Sagesund, 4900 
Tvedestrand  

Rundt 140 
personer rodde 
jolla i 2006. 

 
 
     - 

3000 2500 2500 7314..05.16055 

Aust-Agder 
Blindeforbund, Boks 322, 
4803 Arendal 

9  1000 500 500 1644.11.17608 

Holt Folkeakademi, c/o 
Bokbyen ved Skagerrak, 
Boks 101, 4902 
Tvedestrand 

Styre identisk 
med Bokbyen 
ved Skagerrak. 

Betaler 1700 
kr året til 
distriktslaget 

1000 500 500 2826.20.39562 

Norges 
Handikappforbund, Boks 
117, 4902 Tvedestrand 

5 + 45 42 kr lokalt 1000 500 500 0531.12.72731 

Holt Bygdekvinnelag, 
Marit Lilleholt, 4900 
Tvedestrand 

39 350 kr 2500 1500 1500 2826.20.81534 

Tvedestrand eldresenter, 
Else Bech Orvin, Wrold 
Wroldsensgt, 4900 
Tvedestrand 

20-30 frammøtte 
hver gang 

Gratis 1000 1000 1000 0540.06.39061 

Tvedestrand 
kunstforening, Øyvinn 
Løvaas, Angelstad, 4900 
Tvedestrand 

- hvilende  2000 500 Ikke 
søknad 

2826 0508 158 

Historielaget for Dypvåg, 
Holt og Tvedestrand, Rolf 
Siljedal, 4916 Borøy 

ca 260 100 3500 3000 2500 2826 58 09245 

Dypvågrevyen, kasserer 
Birgitte Agard, Dypvåg, 
4900 Tvedestrand  

ca 20 50 kr   1000  

  
Pengene hentes fra 14701.600.3851. 
 

PS 62/07 Klage - Avslag på konsesjon på gnr. 74 bnr. 7, gnr. 59 bnr. 
220 - Ole - Sigurd Woxmyhr 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre opprettholder sitt avslag på søknad om konsesjon fra Ole – Sigurd 
Woxmyhr på overtakelse av gnr. 74 bnr. 7 og gnr. 59 bnr. 220 i Tvedestrand kommune fordi 
huset ikke skal brukes til fast bosetting jf. konsesjonsloven § 10.  

Saksprotokoll i Landbruksnemnd - 15.05.2007  

Behandling 
Morten Foss (Ap) fremmet følgende tilleggsforslag til rådmannens forslag: 
 
Saken oversendes fylkesmannen for klagebehandling. 
 
Rådmannens forslag med Foss tilleggsforslag ble enstemmig innstilt. 



Innstilling 
 
Tvedestrand kommunestyre opprettholder sitt avslag på søknad om konsesjon fra Ole – Sigurd 
Woxmyhr på overtakelse av gnr. 74 bnr. 7 og gnr. 59 bnr. 220 i Tvedestrand kommune fordi 
huset ikke skal brukes til fast bosetting jf. konsesjonsloven § 10.  
 
Saken oversendes til fylkesmannen for klagebehandling. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Landbruksnemndas innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre opprettholder sitt avslag på søknad om konsesjon fra Ole – Sigurd 
Woxmyhr på overtakelse av gnr. 74 bnr. 7 og gnr. 59 bnr. 220 i Tvedestrand kommune fordi 
huset ikke skal brukes til fast bosetting jf. konsesjonsloven § 10.  
 
Saken oversendes til fylkesmannen for klagebehandling. 
 

PS 63/07 Søknad om erverv av kommunal grunn til boligtomt til 
Willy Sjaavåg. 

Rådmannens forslag til vedtak 
Rådmannen anbefaler salg av tomt til boligbygging fra kommunal grunn til Willy Sjåvaag  
for kr 28 /m2. 

Saksprotokoll i Planutvalg - 15.05.2007  

Behandling 
Enstemmig innstilt 

Innstilling 
Rådmannen anbefaler salg av tomt til boligbygging for kommunal grunn til Willy Sjaavåg for kr 
28/m2. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Morten Foss (AP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
 
Tvedestrand kommune avviser salg av tomt til boligbygging på kommunal grunn utgått fra gnr. 
59 bnr. 128 da prisen på kr. 28 pr. m2 er alt for lav. 
Kommunestyret utsetter saken til de har fått utarbeidet retningslinjer og prinsipper for tildeling 
av kommunale tomter utenfor regulerte felt. 



 
Votering: 
Foss sitt forslag ble vedtatt med 18 mot 6 stemmer. 
 
Vedtak 
Tvedestrand kommune avviser salg av tomt til boligbygging på kommunal grunn utgått fra gnr. 
59 bnr. 128 da prisen på kr. 28 pr. m2 er alt for lav. 
Kommunestyret utsetter saken til de har fått utarbeidet retningslinjer og prinsipper for tildeling 
av kommunale tomter utenfor regulerte felt. 
 
Arne Eeg permitteres = 23 voterende 
 

 

PS 64/07 Vennskapskommunesamarbeidet - retningslinjer for 
videre samarbeid 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre vil fortsette vennskapssamarbeidet med Hirvensalmi og Lysekil 
utfra de råd som er gitt fra ei felles utredningsgruppe, og de signaler som er kommet i politisk 
behandling i mai 2007. Tvedestrand er vertskap for statusmøte 15.-18. mai 2008, og 
delegasjonen fra Tvedestrand har fullmakt til å komme fram til rammene for videre samarbeid i 
samtaler med de andre delegasjonene. Vertskapsutgifter for statusmøtet 2008 innarbeides i 
budsjettet som tidligere. 

Saksprotokoll i Formannskap - 15.05.2007  

Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre vil fortsette vennskapssamarbeidet med Hirvensalmi og Lysekil 
utfra de råd som er gitt fra ei felles utredningsgruppe, og de signaler som er kommet i politisk 
behandling i mai 2007. Tvedestrand er vertskap for statusmøte 15.-18. mai 2008, og 
delegasjonen fra Tvedestrand har fullmakt til å komme fram til rammene for videre samarbeid i 
samtaler med de andre delegasjonene. Vertskapsutgifter for statusmøtet 2008 innarbeides i 
budsjettet som tidligere. 
 

Saksprotokoll i Komitè for kultur, miljø og næring - 15.05.2007  

Behandling 
Komiteen blei orientert om at formannskapet hadde slutta seg enstemmig til administrasjonens 
innstilling tidligere samme dag. Komiteen gikk enstemmig inn for administrasjonens forslag. 



Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre vil fortsette vennskapssamarbeidet med Hirvensalmi og Lysekil 
utfra de råd som er gitt fra ei felles utredningsgruppe, og de signaler som er kommet i politisk 
behandling i mai 2007. Tvedestrand er vertskap for statusmøte 15.-18. mai 2008, og 
delegasjonen fra Tvedestrand har fullmakt til å komme fram til rammene for videre samarbeid i 
samtaler med de andre delegasjonene. Vertskapsutgifter for statusmøtet 2008 innarbeides i 
budsjettet som tidligere. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Formannskapet/komiteens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre vil fortsette vennskapssamarbeidet med Hirvensalmi og Lysekil 
utfra de råd som er gitt fra ei felles utredningsgruppe, og de signaler som er kommet i politisk 
behandling i mai 2007. Tvedestrand er vertskap for statusmøte 15.-18. mai 2008, og 
delegasjonen fra Tvedestrand har fullmakt til å komme fram til rammene for videre samarbeid i 
samtaler med de andre delegasjonene. Vertskapsutgifter for statusmøtet 2008 innarbeides i 
budsjettet som tidligere. 
 
 

PS 65/07 Søknad om fradeling av bolig og driftsbygninger på  gnr. 
32 bnr. 3 - Andrè Glastad 

Rådmannens forslag til vedtak 
Alternativ 1: 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner søknad om fradeling datert 8.3.07 av ca. 12 dekar fra 
gnr. 32 bnr. 3, jf jordloven § 12 
 
Alternativ 2: 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner fradeling av ca 5,6 dekar med påstående bygninger fra 
gnr. 32 bnr. 3 jf. jordloven § 12.  

Saksprotokoll i Landbruksnemnd - 15.05.2007  

Behandling 
Nemnda innstilte enstemmig rådmannens forslag alternativ 1. 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner søknad om fradeling datert 8.3.07 av ca. 12 dekar fra 
gnr. 32 bnr. 3, jf jordloven § 12 
 



Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Landbruksnemndas innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner søknad om fradeling datert 8.3.07 av ca. 12 dekar fra 
gnr. 32 bnr. 3, jf jordloven § 12. 
 

 

PS 66/07 Klage på omgjøring av tillatelse til fradeling på gnr. 6 
bnr.3 mfl. 

Rådmannens forslag til vedtak 
Kommunestyret mener det ikke har fremkommet nye opplysninger som skulle tilsi at det skal 
gis tillatelse til fradeling av våningshus på gnr. 6 bnr. 3 mfl. jf. jordloven § 12. 
 
Saken oversendes fylkesmannen for klagebehandling. 

Saksprotokoll i Landbruksnemnd - 15.05.2007  

Behandling 
Rådmannens forslag enstemmig innstilt. 

Innstilling 
Kommunestyret mener det ikke har fremkommet nye opplysninger som skulle tilsi at det skal 
gis tillatelse til fradeling av våningshus på gnr. 6 bnr. 3 mfl. jf. jordloven § 12. 
 
Saken oversendes fylkesmannen for klagebehandling. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Jan Dukene (TTL) fremmet følgende forslag: Saken utsettes. 
 
Votering utsettelsesforslag: 
Dukenes forslag falt med 15 mot 8 stemmer. 
 
Votering: 
Landbruksnemndas innstilling vedtatt med 15 mot 8 stemmer. 

Vedtak 
Kommunestyret mener det ikke har fremkommet nye opplysninger som skulle tilsi at det skal 
gis tillatelse til fradeling av våningshus på gnr. 6 bnr. 3 mfl. jf. jordloven § 12. 



 
Saken oversendes fylkesmannen for klagebehandling. 
 
 

PS 67/07 Forespørsel om kjøp av kommunal skog fra Ingebjørg og 
Paul Fraas, Trond Glidje, Elling Vidar Andersen og Rune Aarstad 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre ønsker ikke å selge gnr. 28 bnr. 8 til ved og skogbruk på det 
nåværende tidspunkt. 

Saksprotokoll i Landbruksnemnd - 15.05.2007  

Behandling 
Magne Tolleshaug (TTL) fremmet forslag om å fjerne: ” til ved og skogbruk” i rådmannens 
forslag til vedtak. 
 
Rådmannens forslag der ”til ved og skogbruk” ble fjernet, ble enstemmig innstilt av nemnda. 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre ønsker ikke å selge gnr. 28 bnr. 8 på det nåværende tidspunkt. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Landbruksnemndas innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre ønsker ikke å selge gnr. 28 bnr. 8 på det nåværende tidspunkt. 
 

 

PS 68/07 Alternativ tomt for boliger til personer med 
dobbeltdiagnose rus/psykiatri. 

Rådmannens forslag til vedtak 
For å få en bredest mulig medvirkningsprosess gir kommunestyret planutvalget i oppdrag å 
påbegynne en offentlig reguleringsplanprosess for ”spesialskoletomten.” Når kommunestyret får 
saken tilbake etter offentlige høringer etc. vil det bli tatt en endelig beslutning om det skal 
bygges boliger for personer med dobbeltdiagnose innenfor planområdet. 



Saksprotokoll i Komitè for omsorg - 15.05.2007  

Behandling 
Enstemmig vedtatt. 

Innstilling 
For å få en bredest mulig medvirkningsprosess gir kommunestyret planutvalget i oppdrag å 
påbegynne en offentlig reguleringsplanprosess for ”spesialskoletomten”. Når kommunestyret får 
saken tilbake etter offentlige høringer etc. vil det bli tatt en endelig beslutning om det skal 
bygges boliger for personer med dobbeltdiagnose innenfor planområdet. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Morten Foss (AP) fremmet følgende alternative forslag: 
 
Tvedestrand kommunestyre mener at det ikke er riktig å etablere boliger til personer 
meddobbeltdiagnose rus/psykiatri på ”spesialskoletomten” i Holt pga. nærheten til Tvedestrand 
videregåendes skoles internat/hybelbygg. 
 
Alternativ votering: 
-Foss sitt forslag   8 stemmer 
-Komitéens innstilling  15 stemmer og er vedtatt 
 
 
Vedtak 
For å få en bredest mulig medvirkningsprosess gir kommunestyret planutvalget i oppdrag å 
påbegynne en offentlig reguleringsplanprosess for ”spesialskoletomten”. Når kommunestyret får 
saken tilbake etter offentlige høringer etc. vil det bli tatt en endelig beslutning om det skal 
bygges boliger for personer med dobbeltdiagnose innenfor planområdet. 
 

 

PS 69/07 Uttale til Fylkesutvalgets vedtak i sak 73/07 - klasseoppsett 
skolene 2007/2008 

Rådmannens forslag til vedtak 
Det vises til vedtak i Fylkesutvalget 8. mai i sak 73/07 ang. klasseoppsett 2007/2008 for de 
videregående skoler i fylket. 
 
Tvedestrand kommunestyre er sterkt kritisk til fylkesutvalgets vedtak der Tvedestrand 
videregående skole får færre klasser enn det som var foreslått fra fylkesadministrasjonens side.  
En er også sterkt kritisk til den (manglende) prosess i fylkesutvalget som ser ut til å ligge til 
grunn for vedtaket. 
 
Vedtaket er i sterk motsetning til prinsippet om fritt skolevalg. En fjerdepart av primærsøkerne 
til Tvedestrand videregående skole når kan risikere å bli ”sendt vekk”.  En kan heller ikke se 



hvordan vedtaket henger sammen med fylkestingets tidligere vedtak om å opprette danselinje 
ved skolen.  Tvedestrand kommune har ikke oppfattet et eneste signal på danselinjen skulle 
komme på bekostning av deler av det eksisterende tilbudet ved skolen. 
 
Det er svært underlig at elevenes ønsker så tydelig blir satt til side. Mange elever får nå ikke 
oppfylt sitt førstevalg. Når en vet hvor stort problemet med frafall i videregående utdanning er, 
blir det et enda dårligere utgangspunkt å plassere elever der de ikke er mest motivert for å gå. 
Det er også viktig å være oppmerksom på at årets kull som går ut av grunnskolen (1991-
årgangen) er spesielt stort. At det akkurat i år skal bli tilbud om færre plasser er derfor svært 
uheldig. 
 
Slik Tvedestrand kommune har oppfattet fylkesadministrasjonen, var deres forslag fremmet som 
en direkte konsekvens av de tidligere fattede vedtak i fylkestinget.  En kan derfor ikke skjønne 
hvilke relevante og saklige argumenter fylkesutvalget har lagt til grunn for å endre 
klasseoppsettet.   
 
Tvedestrand kommunestyre forventer at avgjørelsen om å redusere tilbudet ved 
Tvedestrand videregående skole med en klasse, i strid med elevenes ønsker og det vedtatte 
prinsippet om fritt skolevalg, tas opp til ny vurdering snarest.  

Saksprotokoll i Kommunestyre - 22.05.2007  

Behandling 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Det vises til vedtak i Fylkesutvalget 8. mai i sak 73/07 ang. klasseoppsett 2007/2008 for de 
videregående skoler i fylket. 
 
Tvedestrand kommunestyre er sterkt kritisk til fylkesutvalgets vedtak der Tvedestrand 
videregående skole får færre klasser enn det som var foreslått fra fylkesadministrasjonens side.  
En er også sterkt kritisk til den (manglende) prosess i fylkesutvalget som ser ut til å ligge til 
grunn for vedtaket. 
 
Vedtaket er i sterk motsetning til prinsippet om fritt skolevalg. En fjerdepart av primærsøkerne 
til Tvedestrand videregående skole når kan risikere å bli ”sendt vekk”.  En kan heller ikke se 
hvordan vedtaket henger sammen med fylkestingets tidligere vedtak om å opprette danselinje 
ved skolen.  Tvedestrand kommune har ikke oppfattet et eneste signal på danselinjen skulle 
komme på bekostning av deler av det eksisterende tilbudet ved skolen. 
 
Det er svært underlig at elevenes ønsker så tydelig blir satt til side. Mange elever får nå ikke 
oppfylt sitt førstevalg. Når en vet hvor stort problemet med frafall i videregående utdanning er, 
blir det et enda dårligere utgangspunkt å plassere elever der de ikke er mest motivert for å gå. 
Det er også viktig å være oppmerksom på at årets kull som går ut av grunnskolen (1991-
årgangen) er spesielt stort. At det akkurat i år skal bli tilbud om færre plasser er derfor svært 
uheldig. 
 
Slik Tvedestrand kommune har oppfattet fylkesadministrasjonen, var deres forslag fremmet som 
en direkte konsekvens av de tidligere fattede vedtak i fylkestinget.  En kan derfor ikke skjønne 
hvilke relevante og saklige argumenter fylkesutvalget har lagt til grunn for å endre 
klasseoppsettet.   



 
Tvedestrand kommunestyre forventer at avgjørelsen om å redusere tilbudet ved Tvedestrand 
videregående skole med en klasse, i strid med elevenes ønsker og det vedtatte prinsippet om fritt 
skolevalg, tas opp til ny vurdering snarest. 
 


